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Op 24 september 2020 heeft u raadsvragen gesteld over de Impact van Covid-19 op het sportieve- 

en maatschappelijke leven in onze gemeente. Met deze brief geven wij antwoord op uw vragen. 

 

Vraag 1. 

Het college is vanzelfsprekend bekend met de impact van de Covid-19 pandemie (hierna: Covid-19) 

op de inwoners van -en het bedrijfsleven in- Lansingerland. Het CDA Lansingerland is een groot 

voorstander van een sterk maatschappelijk initiatief en een rijk verenigingsleven. Daarom vraagt 

het CDA Lansingerland zich af wat het effect is (geweest) van Covid-19 op sport, cultuur, jeugd en 

andere verenigingen en maatschappelijke organisaties in onze gemeente. Zijn er dergelijke 

verenigingen en maatschappelijke organisaties die zich bij de gemeente hebben gemeld met 

financiële problemen en zo ja, op welke wijze ziet het College mogelijkheden op deze 

verenigingen te helpen? 

 

Antwoord 

Vanaf het begin van de corona-crisis hebben wij zowel op ambtelijk als bestuurlijk niveau nauw 

contact met het verenigingsleven in onze gemeente. Middels de raadsbrieven informeren wij uw 

raad periodiek over de stand van zaken en de gevolgen die de verschillende maatregelen hebben op 

de activiteiten van onze verenigingen. Er is ons veel gelegen aan het zorgdragen voor de 

continuïteit van ons verenigingsleven in deze uitdagende tijd.  

Dit doen wij onder andere op de volgende manieren: 

 Wij brengen verenigingen die gebruik maken van gemeentelijke maatschappelijke 

accommodaties geen huurkosten in rekening voor de periode dat zij hun activiteiten niet uit 

konden voeren. De lagere inkomsten van ons worden deels gedekt door de rijksregeling 

‘Tegemoetkoming verhuurders sportaccommodaties COVID-19’. 
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 Bij verenigingen die gemeentelijke subsidie ontvangen zijn wij coulant ten aanzien van de 

hieraan verbonden prestatieafspraken. Indien activiteiten vanwege corona op een andere 

manier worden uitgevoerd zijn we coulant met de toekenning van subsidie. 

 Wij denken mee bij het interpreteren van de maatregelen en werken mee om de activiteiten 

van zoveel mogelijk verenigingen binnen de kaders van de regelgeving steeds zo normaal 

mogelijk doorgang te laten vinden.  

 Wij roepen verenigingen die in acute financiële problemen komen op om zich bij ons te melden 

voor het verkennen van de mogelijkheden voor ondersteuning op maat. In de reserve corona-

maatregelen hebben wij budget gereserveerd voor het ondersteunen van verenigingen in acute 

geldnood c.q. continuïteitsproblemen.  

 

Tot op heden lijkt de financiële impact van corona op ons verenigingsleven relatief beperkt te zijn. 

Omdat bij de meeste verenigingen de contributies gewoon doorlopen, het aantal opzeggingen van 

leden beperkt lijkt te zijn en er gebruik gemaakt kan worden van lokale en landelijke regelingen 

zijn de netto-financiële gevolgen voor de meeste verenigingen te dragen. Hierbij helpt het dat veel 

van onze sportverenigingen financieel sterk zijn en ook een aanzienlijke mate van intellectueel 

kapitaal en organiserend vermogen bezitten. Er hebben zich tot nu toe twee verenigingen gemeld 

met een aanvullende ondersteuningsvraag. Wij voeren momenteel overleg met deze verenigingen 

om te kijken of aanvullende ondersteuning op maat voor deze partijen noodzakelijk is.  

 

Bij het bovenstaande merken wij wel op dat de financiële effecten van de nieuwste maatregelen 

die per 15 oktober ingegaan zijn op dit moment lastig in te schatten zijn. De impact hiervan is 

uiteraard nauw verbonden met de duur van deze maatregelen en eventuele verdere verscherp-

ingen. Zo heeft de sluiting van de sportkantines een flinke invloed op de inkomsten van 

buitensportverenigingen. Wij houden nauw contact met al onze verenigingen en zullen daar waar 

noodzakelijk extra maatregelen en/of ondersteuning geven. Wij blijven u hierover informeren 

middels de wekelijkse raadsbrieven.  

 

Vraag 2: 

Op welke wijze houdt het College vinger aan de pols om snel te hulp te schieten als genoemde 

verenigingen en maatschappelijke organisaties in problemen komen, zeker nu er als gevolg van de 

maatregelen weer beperkingen gelden die hen (financieel) raken? 

 

Antwoord 

Zoals gezegd hebben wij nauw contact met alle verenigingen in onze gemeente. Dit contact 

verloopt zowel ambtelijk als bestuurlijk. Wij organiseren bijvoorbeeld regelmatig digitale 

bijeenkomsten met sport- en culturele verenigingen, waarbij de portefeuillehouder als voorzitter 

fungeert. Op deze wijze houden wij ook bestuurlijk korte lijntjes in stand met onze verenigings-

leven. Ook onze sport- en cultuurcoaches spelen een belangrijke rol bij onze contacten met ons 

verenigingsleven.  

  



 

 

 

 

 

 

 

  pagina 3/3 

Ons kenmerk U20.08621 

 

Vraag 3. 

Is het college bekend met de regelingen voor financieel geraakte verenigingen en 

maatschappelijke organisaties (zie o.a. https://vng.nl/nieuws/gemeenten-geef-coronasteun-aan-

lokalejeugdorganisaties) en, zo ja, hoe gaat het college deze regelingen implementeren in overleg 

met deze organisaties? 

 

Antwoord 

Ja. Wij volgen de ontwikkelingen nauwgezet en wijzen onze verenigingen op deze mogelijkheden. 

Zodra een nieuwe landelijke regeling gepubliceerd wordt delen wij deze met de verenigingen. 

Het is uiteindelijk de verantwoordelijkheid van de vereniging zelf om deze financiële onder-

steuning/tegemoetkoming aan te vragen.  

 

Wij verwachten dat wij met deze brief antwoord hebben gegeven op uw raadsvragen. 

  

 

Met een vriendelijke groet, 

burgemeester en wethouders van Lansingerland 

  

Lucas Vokurka 

Secretaris 

drs. Pieter van de Stadt 

Burgemeester 

 


